

國立成功大學112學年度學士班外國學生和大陸地區學生學雜費收費標準表
NCKU Tuition Fees, Credit Fees and the Miscellaneous Fees in 2023/2024 Academic Year
(For Foreign Students and Mainland Chinese Students in Undergraduate Programs)

學費別 Programs & Rates	學院 College (Department)	文學院 College of Liberal Arts 社會科學院 College of Social Sciences	理學院 College of Sciences 生物科學與科技學院 College of Bioscience & Biotechnology	工學院 College of Engineering 電機資學院 College of Electrical Engineering & Computer Science 規劃與設計學院 College of Planning and Design	管理學院 College of Management	醫學院 College of Medicine		
						除牙醫系 及醫學系以外 College of Medicine (except Departments of Medicine, and Dentistry)	醫學系 Department of Medicine	牙醫系 Department of Dentistry
每學期學費 Tuition Fees, per semester		30,311	30,583	30,583	30,311	30,583	40,851	37,264
每學期雜費 Miscellaneous Fees, per semester		14,760	22,520	23,000	15,540	26,100	31,040	24,208
總計 (Total)		45,071	53,103	53,583	45,851	56,683	71,891	61,472

※學士班延畢生修習9學分(含)以下者，僅繳納學分費，每學分為NT\$1,530元；10學分以上者應繳交全額學雜費，免繳學分費。

For undergraduates who postpone their graduation and take 9 credits or less can pay only credit fees (each credit is NT\$1,530). If taking more than 10

※學士班延畢生修習體育、軍訓課程學分費以2學分收費，補強英文以1學分收費(每學分為NT\$1,530元)。

For undergraduates who postpone their graduation, the class for "Physical Education" or "Military Courses" will be separately counted as two credits

※新生第一學期需繳交新生網路使用費NT\$1,200元及語言教學使用費NT\$600元(語言教學使用費上、下學期共計NT\$1,200元)。

※Freshmen will be charged NT\$1,200 for the internet access in the first semester, and the audio-visual language lab. fee NT\$600 each semester.

(2 semesters for the audio-visual language lab. fee will be NT\$1,200)